
۲چهار شنبه ۱2 دی ۱۴۰۳ ویژه نامه شهر تهران

مدیران ارشد دو شهرداری شهرهای تهران و کرمان طی 
نشستی پیرامون برگزاری هرچه باشکوه تر پنجمین سالگرد 
شهادت سپهبد قاسم سلیمانی و همرزمانش به بحث و تبادل 

نظر پرداختند.
به گزارش پایگاه خبری شهر، در نشستی که محمدجواد خسروی 
شــهردار منطقه ۲۲ به نمایندگی از شهرداری تهران با تویسرکانی 
شهردار کرمان داشت، محورهای کلی و تمهیدات مشترک فی مابین 
در راستای برپایی مراسم پنجمین سال شهادت ملکوتی حاج قاسم 
سلیمانی و همرزمان شــهیدش در گلزار شهدای کرمان تشریح و 

مورد بررسی قرار گرفت.
خســروی با اشاره به تدابیر سه ســال اخیر این منطقه در امر 

برگزاری این مراسم معنوی اظهار داشت: بر اساس منویات شهردار 
تهران، مسئولیت پشتیبانی از این مراسم به منطقه ۲۲ محول شده 
و بر اساس هماهنگی های به عمل آمده طی چند وقت اخیر اقدامات 
متعددی در حوزه های خدمات شهری و اجتماعی و فرهنگی با هدف 

رفاه حال شرکت کنندگان طراحی و به اجرا گذاشته شده است.
وی ادامه داد: استقرار مخازن اضطراری آب آشامیدنی، جمع آوری 
زباله مکانیزه، جانمائی سرویس های بهداشتی سیار، نصب برج نوری، 
نصب بیرق های عزا و تمثال ســردار دلها و همرزمان شــهیدش در 
مســیرهای منتهی به محل برگزاری مراســم و... از جمله تدابیر و 
اقداماتی اســت که طی روزهای دهم تا پانزدهم دی ماه سال جاری 

به همت مدیریت شهری منطقه به اجرا گذاشته خواهد شد.

چمران: سنگ اندازی های گذشته در مسیر تامین منابع خرید واگن های چینی اثرش را حالا گذاشته است
رئیس شــورای اسلامی شهر تهران 
درباره تاخیــر در ورود واگن های مترو 
گفت: مدتی در داخل کشور تعلل کردند 
و ما شدیدا انتقاد کردیم و این تعلل ها 

تاثیر خود را امروز گذاشته است.
به گــزارش پایگاه خبری شــهر، مهدی 
چمران در حاشیه دویســت و نود و دومین 
جلسه شورای اسلامی شهر تهران درخصوص 
واردات مترو به پایتخت، اظهار داشت: مدتی 

در داخل کشور تعلل کردند و ما شدیدا انتقاد 
کردیم و این تعلل ها تاثیر خود را امروز گذاشته 
اســت. منابع مالی و صرف آن در بخش های 
دیگر باعث شــد منابع به موقع تامین نشود. 
سازمان شهرداری های سابق مشکلاتی ایجاد 
کرد که متاسفانه اثر منفی گذاشت. بنده همان 
موقع هم گفتــم هرچه تاخیر صورت بگیرد 
نتیجه آن را می بینیم. طرف خارجی هم این 
تاخیرها را حساب کرد. البته صحبت هایی شده 

که زودتر انجام شود اما مسائلی وجود دارد که 
مطرح خواهد شد تا ببینیم به کجا می رسیم.
وی با اشــاره به اتلاف وقت و درماندگی 
مــردم، آلودگی هوا و تاخیر در عدم دریافت 
اتوبوس از گذشــته، و قانع شــدن به همان 
اتوبوس ها گفت: یکی از تولیدکنندگان قول 
داده هر ماه بیش از ۵۰ اتوبوس تحویل دهد 
و دیگر تولیدکنندگان نیز تلاش خود را انجام 
می دهند. گفتیم دو تولیدکننده داخلی ۴۰۰ 

دستگاه اتوبوس دوکابین را خریداری کنند و 
امیدواریم در سفری که به چین داشته اند به 
نتیجه برســند و این اتوبوس ها را وارد کنند 
اما ممکن اســت مشکلاتی سر راه سبز شود. 
قرارداد آن را بســتند اما باید پیگیری شود و 
بنده هر روز مرتبا پیگیری می کنم. اتوبوس ها 
در رونــد بارگیری و حمل به ســمت تهران 
است؛ هرچند با ۱۰ تا ۲۰ دستگاه مشکل ما 

حل نمی شود.

رئیس کمیته گردشــگری شورای 
اسلامی شــهر تهران درباره جزئیات 
پایتخت  گردشــگری  مســیرهای 

توضیحاتی ارائه داد.
ســیداحمد علوی در گفت وگو با سایت 
شــهر، با بیان اینکه در دوره ششم مطالعه 
مسیرهای گردشــگری در دستور کار قرار 
گرفت، اظهار داشت: در ابتدای دوره و تدوین 
بودجه سال ۱۴۰۱ برای مطالعه مسیرهای 
گردشــگری مناطق ۲، ۲۰ و ۲۱ اعتباراتی 
پیش بینی شد و خوشبختانه اتفاقات خوبی 
در این مسیر افتاد. به طوری که شاهد این 
هســتیم که مناطق در این زمینه با برنامه 
پیش می روند. وی با اعلام اینکه قرار است 
مسیر گردشــگری در منطقه ۲ به صورت 
قطعه قطعه اجرا شــود، اضافه کرد: همین 
مســیر در منطقــه ۲۰ و اطراف کوه بی بی 
شــهربانو هم پیش بینی شده و در فازهای 

مختلف اجرا و تحویل داده می شود.
عضو کمیســیون فرهنگی و اجتماعی 
شورای اسلامی شهر تهران با تأکید بر اینکه 
مســیرهای گردشگری به نوعی تفرجگاه ها 
و پاتوق های عمومی هســتند که مدیریت 
شــهری امنیت این تفرجگاه هــا را تأمین 
می کند، یادآور شد: همین مسیر در منطقه 

۲۱ نیز به عنوان مسیر کودک در نظر گرفته 
شده است.

علوی بــا بیان اینکه مطالعات مســیر 
گردشگری محوطه اطراف سرخه حصار در 
منطقه ۱۳ به پایان رســیده است، تصریح 
کرد: عملیات اجرائی این مسیر هم در قطعات 

مختلف در حال انجام است.
وی به پیش بینی مســیر گردشگری در 
منطقه ۱۸ نیز اشاره کرد و افزود: مطالعات 
این مسیر انجام شده و با وجود اینکه بخشی 
از  آن در حریم قرار گرفته بود، پیگیری ها 
برای اجــرای آن انجام شــده و در اختیار 
شهروندان قرار خواهد گرفت. فاز دوم پروژه 
بزرگ روددره فرحزاد نیز در حال اجراست 
و شــهرداری تمهیداتــی دارد که با کمک 
مجموعه های دیگر، روددره به حالت قبلی 

برنگردد.

رئیس کمیته گردشگری شورای شهر خبر داد

اجرای مسیرهای گردشگری
 در ۵ منطقه تهران

پل جهتی غرب به شــمال بزرگراه 
آیت الله سعیدی که منجر به تخلیه بار 
ترافیکی محدوده غربی شــهر تهران 
می شــود تا دهه فجر به بهره برداری 

می رسد.
ســیدمحمد رحیم مرتضوی، شــهردار 
منطقه ۹ در گفت و گو با سایت شهر با اشاره 
به اجرای پروژه فرامنطقه ای شــاخه غربی 
بزرگراه یادگار امام)ره( در این قســمت از 
پایتخــت گفت: اجــرای پروژه  های متعدد 
ترافیکی در شــهر تهران به منظور سهولت 
تردد شهروندان در این دوره مدیریت شهری 
انجام شــده که پروژه یادگار از جمله موارد 
اولویت دار مجموعه شــهری در این دوره 

بوده است.
وی با بیان اینکه شاهد همدلی مجموعه 
شهری در اجرای پروژه های پیشین که روند 
ساخت آن متوقف شده بود هستیم، تصریح 
کرد: بدون تردید پروژه های زیرساختی در 
دوره ششم مدیریت شهری و ظرفیت بالای 
تعامل شهرداری تهران با نهادهای کلیدی 
کشور از یکسو و رویکرد تحولی در مجموعه 
شهری مبتنی  بر شعار تهران شهر تلاش و 
ســرزندگی از سوی دیگر، نویدبخش اتمام 
پروژه های برزمیــن مانده از دوره های قبل 

شده است.
شهردار منطقه ۹ با اشاره به اقداماتی که 
در راستای حل معضل ترافیکی در محدوده 
غربی تهران انجام شده است، عنوان کرد: با 
پیگیری های مستمر و تدابیر شهردار تهران 
موفق شــدیم عملیات اجرائی پروژه بزرگ 
ادامه شاخه غربی بزرگراه یادگار امام)ره( را 
که به فراموشی سپرده شده بود، شروع کنیم.
مرتضوی در ادامه بیان کرد: میدان جی و 
میدان فتح، یکی از فازهای گشایش ترافیکی 
پروژه یادگار است که با فعالیت شبانه روزی 
تــا پایان این دوره از مدیریت شــهری و با 
اتصــال این دو میدان کــه در واقع اتصال 
انتهای بزرگراه یــادگار امام)ره(به بزرگراه 
شهید متوسلیان )فتح( است، انجام و مشکل 
ترافیکی غرب تهران و محدوده میدان فتح 

مرتفع می شود.

سیدمحمد رحیم مرتضوی، شهردار منطقه ۹ 

افتتاح پل غرب به شمال بزرگراه آیت الله سعیدی 
تا دهه فجر

 برگزاری مراسم پنجمین سالگرد شهادت سردار دل ها
 با محوریت مدیریت شهری پایتخت و کرمان


